
BESLUITENLIJST PRESIDIUM GEMEENTE ALBLASSERDAM d.d. 30 september 2015

Aanwezig: de heer J.G.A. Paans (vz), de heer J.J.G. Lok (plv. lid), de heer J.R. Pardo Kruidenier (lid),
de heer F.C. de Gier (lid), de heer T. Stam (lid), de heer B.W. de Leeuw (lid), de heer A.C. van 't
Zelfde (plv. lid), mevrouw I.M. de Gruijter (griffier)
Afwezig m.k.: de heer M.J. van Lavieren (lid), de heer A.C. Strop (lid)
Afwezig z.k.: de heer U. Oflaz

Opening

1 Opening en vaststellen agenda
Besluit
De voorzitter opent de vergadering en stelt de agenda vast. De heer van Lavieren is
afwezig en laat zich vervangen door de heer Lok en de heer Strop laat zich vervangen
door de heer van 't Zelfde. De heer Oflaz is zonder kennisgeving afwezig. 

2 Vaststellen verslag 26 augustus 2015
Besluit
Het verslag van 26 augustus wordt vastgesteld. 

Bespreekstukken

3 Terugblik raad 22 september
Besluit
Er ontstaat een goede discussie waarbij onder andere wordt gereflecteerd op de
raadsvergadering van 22 september. Het gelopen proces van een aantal dossiers wordt
doorgenomen en er wordt gereageerd op 'Samen Doen'. Om hier uitvoeriger bij stil te
staan zal een gesprek worden georganiseerd met presidium en college, bij voorkeur vóór
de Begrotingsraad van 10 november.   

4 Voorbereiden bezoek burgemeester Brok aan de gemeenteraad
Besluit
De memo wordt besproken, er worden thema's genoemd die als leidraad kunnen dienen
bij het gesprek met de heer Brok. Burgemeester en griffier bereiden het bezoek verder
voor.

5 Procesvoorstel behandeling begroting 2016
Besluit
Het voorstel wordt goedgekeurd. Er moet wel ruimte zijn in de vergadering om gemaakte
keuzes ter discussie te stellen en alternatieven te benoemen. Het gaat bij de
Begrotingsraad niet alleen om de cijfers. Er wordt voorgesteld om in eerste termijn geen
interrupties te plegen maar om eventueel na de bijdragen vragen te stellen. De voorzitter
zegt toe om na afloop deze werkwijze te evalueren. 
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Komende raadsronde

Het presidium oordeelt of de stukken rijp zijn voor besluitvorming en stelt de agenda's voor de
komende raadsronde vast.

6 Agendas komende raadsronde
Samenvatting besluit:
Er zal één integrale commissie Bestuur/Grondgebied/Samenleving worden gehouden. Dit
betekent dat er mogelijk wisselingen aan de raadstafel zullen zijn, om fracties in de
gelegenheid te stellen hun bijdrage te kunnen leveren.Aan de agenda wordt als
bespreekstuk toegevoegd de Raadsinformatiebrief voortgang sporthal Molenzicht.

7 Stukken komende raadsronde
Samenvatting besluit:
Het presidium stelt voor alle stukken te agenderen op de commissie van 13 oktober.

Sluiting

8 Rondvraag
Besluit
In het weekbericht zal raadsleden worden gevraagd om aan te melden voor de BIO
beveiliging bedrijventerrein, zodat de ondernemersvereniging kan worden geïnformeerd.

BIO Buitenruimte: Fracties mailen specifieke vragen.

Presidium november: blijft op 5 november staan, de vice voorzitter van de raad wordt
gevraagd het presidium voor te zitten.

Vergaderschema 2016 is akoord, dit zal via het weekbericht worden verstrekt aan de
raad.

De heer Pardo refereert aan het bezoek dat de fractievoorzitters zouden brengen aan het
Anker, dit heeft nog niet plaatsgevonden. De wethouder is in het kader van de dag van
de ouderen al naar het Anker toegeweest, dit bezoek had gecombineerd kunnen worden.
Griffier coördineert dit.

De heer de Gier vraagt naar openstaande vragen van zijn fractie. Deze zijn in
behandeling, beantwoording volgt zo spoedig mogelijk.

De heer Lok peilt hoe om te gaan met het gebruik van social media zoals twitter. Dit
betreft een individuele verantwoordelijkheid, een ieder moet kritisch kijken hoe dit
middel wordt ingezet en welke omgangsnormen we hierbij hanteren.   

9 Sluiting
Besluit
De voorzitter sluit om 21.50 uur de vergadering.
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